

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: OFFTECHOLDING GROUP PLC Date: 05-12-2024 04:54:26 PM Subject: Other Material Information	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مجموعة أوفتك القابضة التاريخ: 05-12-2024 04:54:26 PM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى
OFFTECHOLDING GROUP PLC announces the occurrence of the following material event:	تعلن شركة مجموعة أوفتك القابضة عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:
Material Event	الحدث الجوهري
Date of event: 05-12-2024	تاريخ الحدث الجوهري: 2024-12-05
Other	أخرى
This is to disclose that Al Wasleh Payment Solutions Company has received on Thursday 05/12/2024, a letter from the Central Bank of Jordan stating the approval of the Central Bank of Jordan Board of Directors to grant Al Wasleh Payment Solutions Company the license to operate as a Payment Service Provider.	يرجى العلم بأن شركة الوصلة لحلول الدفع قد استلمت يوم الخميس الموافق 2024/12/05 كتاب من البنك المركزي الأردني يتضمن موافقة مجلس ادارة البنك المركزي الأردني على منح شركة الوصلة لحلول الدفع الترخيص لمزاولة الأنشطة كمقدم خدمات دفع.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Fares Hakim	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Fares Hakim